
 

 

MEMO 
 
 
Datum:    Vrijdag 1 maart 2024 
Onderwerp:    Plenaire bijeenkomsten rondom Zevenellen 
 
Van:     Liesbeth Ponsen 

 
Aan:    Commissie fysiek 
 

 

Voorstel tot invulling plenaire bijeenkomsten rondom Zevenellen 
 

Tijdens de commissievergadering fysiek d.d. 23 januari 2024 is afgesproken dat er een voorstel 
komt voor een plenaire bijeenkomst Zevenellen én een bijeenkomst met de commissie fysiek rond 
de meivakantie 2024. Graag brengen wij u op de hoogte van ons voorstel. 

 
Aanleiding  
Wethouder Martens heeft voorgesteld om een speciale bijeenkomst te organiseren voor commissie- 

en raadsleden, gericht op Zevenellen. Hiermee willen we ervoor zorgen dat iedereen op de hoogte 
is van de laatste ontwikkelingen rondom Zevenellen. Dit zodat agenda’s van reguliere 
vergaderingen minder vol worden. Tevens informeert het college de commissie regelmatig over 
lopende ontwikkelingen. Om het programma voor deze avond samen te stellen, hebben alle 
raadsfracties onderwerpen kunnen aandragen en vragen kunnen stellen. 
 
Plenaire bijeenkomst 

Bij de stopzetting van de klankbordgroep Zevenellen heeft het college voorgesteld om 2 tot 3 keer 
per jaar een plenaire bijeenkomst te organiseren voor alle inwoners en andere geïnteresseerden. 
De eerste bijeenkomst vond plaats op 30 oktober 2023. De volgende bijeenkomst staat gepland op 
22 april 2024.  
In dit voorstel worden beide programma’s toegelicht. 
 
Thema’s  

Inwoners hebben op 30 oktober 2023 ideeën aangedragen voor de thema’s tijdens de volgende 
plenaire bijeenkomst. De thema’s die genoemd zijn: 
*Gezondheidseffecten Zevenellen 
*Milieueffectrapportage 
De raadsfracties hebben gevraagd naar de thema’s: 
*Gezondheid/luchtkwaliteit 

*Het toetsingskader bij vergunningverlening 
*RWE.  
Het heeft de voorkeur om toelichting op deze thema’s te geven. Daarbij zetten we experts om dit 
extra te verduidelijken. 
In de commissie fysiek wordt ook gevraagd naar een laagdrempelige manier waarop inwoners één 
op één contact kunnen hebben met ontwikkelaars, provincie en gemeente. 
 

RWE 
Tijdens de informatiebijeenkomst op 30 oktober 2023 is als punt van aandacht genoemd; ‘Neem 
voldoende tijd voor een thema om het toe te lichten en laat voldoende ruimte over om vragen te 
beantwoorden.’ RWE heeft aangekondigd dat zij op korte termijn een fysieke bijeenkomst willen 

organiseren. Dat zal ook in de periode maart – april plaatsvinden, afhankelijk van de publicatie van 
het ontwerpbesluit voor de oprichting van het project van RWE (furec). 
Om die reden stellen we voor om RWE geen onderdeel te laten zijn van de plenaire bijeenkomst 

van de gemeente. 
Mocht u het toch wenselijk vinden dat RWE een toelichting geeft aan de commissie fysiek, dan 
willen ze dat zeker doen. 
 
Maandag 22 april 2024 
Voor de plenaire bijeenkomst in april stellen we de volgende thema’s voor: 

(1) Luchtkwaliteit / gezondheid 



 

 

(2) Milieueffectrapportage 
(3) Mogelijkheid om vragen te stellen aan de ontwikkelaars, provincie en gemeente 

 

(1) Voor dit onderwerp stellen we voor om deskundigen een toelichting te laten geven op het 
luchtmeetnet, de luchtkwaliteit, mogelijke gezondheidseffecten en veroorzakers. 
Het wordt een gezamenlijke presentatie vanuit Rijkswaterstaat, provincie, RUD en GGD. De 
GGD kan niet aansluiten op 22 april, maar wordt wel betrokken bij de voorbereiding van de 
presentatie. De GGD is bereid om een toelichting te komen geven, maar dan moeten we de 
datum afstemmen op de mogelijkheden van de GGD. Wij denken dan aan de plenaire 
bijeenkomst in het najaar.  

(2) Loewie Steens van Witteveen en Bos zal een toelichting geven op de wet- en regelgeving 
rondom de milieueffectrapportages.  

(3) Na de plenaire sessies hebben aanwezigen de gelegenheid om op een laagdrempelige 
manier vragen te stellen aan de ontwikkelaars OML / WBCZ, aan de provincie / RUD en aan 
de gemeente. 

 

De gespreksleider van deze avond is Simone van Trier. Deze avond vindt plaats in De Roffert te 

Buggenum vanaf 19.00 uur. Iedereen is welkom. Wel vragen wij om vooraf aan te melden voor 
deze bijeenkomst.  
 
Aparte openbare themabijeenkomst 
Tijdens een aparte openbare themabijeenkomst met de commissie- en raadsleden in het 
gemeentehuis stellen we voor om uitgebreid in te gaan op het toetsingskader bij 

vergunningsaanvragen. Tijdens deze avond komen vragen aan bod zoals: ‘Wie is bevoegd gezag?’, 
‘Hoe wordt geluid cumulatief getoetst?’, ‘Wat zijn de kaders?’, ‘Wie is verantwoordelijk voor deze 
kaders?’, ‘Welke mogelijkheden heeft de gemeente om de kaders aan te passen?’, ‘Welke 
voorwaarden worden gekoppeld aan de vergunningen?’ enz. … . 
 
Deze toelichting wordt gegeven door de gemeente, RUD Zuid en mogelijk een extern adviseur. 
 

Stichting Duurzaam Zevenellen 
De Stichting Duurzaam Zevenellen en omwonenden hebben aangegeven graag een toelichting te 
willen geven op hun zorgen en hun kijk op Zevenellen. Wij stellen voor om hen in de gelegenheid 
te stellen om dit te doen tijdens deze themabijeenkomst. Ons voorstel is om hen 30 minuten de 

tijd te geven om hun zorgen toe te lichten aan de hand van een presentatie. Wij ondersteunen hen 
bij het opzetten van de presentatie.  
 

Vervolg 
In het najaar van 2024 is de volgende plenaire bijeenkomst gepland. 




